
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE

TIRSDAG DEN 7. MAJ. 2024

Referat
Tilstedeværende:Der tages ikke tilstedeværelse grundet møde med KAB.
Referent:712 Dirigent: 712 Stemmetællere: 705, 710.

Godkendelse af referat fra ordinære forårsgeneralforsamnling 9.april 2024
Ingen imod, én blankt, resten for: Godkendt.

Meddelelser til/fra formandskabet

Fra Formandskabet:
Vi er i gang med at afsøge muligheden for at få nye vaskemaskiner og venter pt. på at få
indhentet et tilbud. Vi forsøger at holde jer opdaterede, når vi ved mere.
Generelt oplever vi, at få mange forkerte studiekontroller, dette er ret frustrerende, da det
giver mere administrativt arbejde, når så mange skal kontakte manuelt. Vi vil derfor opfordre
til, at man læser, hvad de to dokumenter hver især skal indeholde, samt at man kommer ned i
vores kontortid, hvis man har meget svært ved det - så hjælper vi gerne. ALTID tjek at begge
dokumenter har underskrift, samt dato i hhv. april eller oktober alt efter hvilken studiekontrol
der er aktuel.

Til Formandskabet:
Er det muligt at sende kvitteringer, når man har afleveret og er godkendt?
Svar: Det vil vi forsøge at undersøge. Vi vil også se om der findes en mere hensynsfuld måde

Meddelelser til/fra bogholderiet
Til bogholderiet:
Spørgsmål: Kan man bruge den danske version af Excel for at mindske forvirring ift.
punktum og komma.?
Svar: Det er noteret og gives videre til bogholderen.

Meddelelser til/fra inspektøren
Til inspektøren:
Spørgsmål: Brandalarmens lyd virker ikke på folks værelser. Og nogle gange ikke på gangen.
Er det muligt at de bliver gået efter?

Meddelelser til/fra øvrige udvalg
Til baren: Ikke lyden, men bassen er gennemtrængende.
Svar: Det er rigtigt, at vi har fået nye højtalere, nogle gange kommer folk op og skruer på
dem, og det er vi ikke altid opmærksom på. Man kan altid skrive til Lasse eller Mattias eller
komme ned og klage. Men ellers skal vi nok begynde at tjekke den hver uge.
Kommentar: Vi synes på 1.vest, at det er blevet meget bedre og at I gør det godt. Men husk,
at dørene ikke skal åbnes.

Forslag til afstemning
- Forslag fra værkstedsklubben om oprettelse af en haveklub
- Imod: Ingen, Blankt: Ingen. For: Resten. Godkendt.



- Forslag om elektroniske låse til sauna:
- Kommentar: Er det muligt kun at lave et system til gæsteværelset?
- Svar: Ja, vi vil meget gerne tage imod inputs, det er mest bare for, at der kommer lidt

mere styr og kontrol på det.
- Imod: 3. Blankt: 7 For: 8. Godkendt.

- Godkendelse af barens halvårsregnskab
Kommentar: Hvordan kan det være, at baren ikke længere har et stort underskud?
Svar: Otto Festival har betalt deres gæld. Baren begynder at ramme mere rigtigt ift.
optælling og deres overskud. Sæsonudsving og færre bartendere. Vi har hævet prisen,
hvilket gør rigtig meget.
Imod: 0. Blankt: 6. Godkendt.

Stillinger på valg
Kommentar: Vi rykker valg-rep til næste måned, hvor der er mere kontrol over
kollegiets situation. Alle beholder derfor deres poster, medmindre de flytter eller akut
ønsker ud af deres situation.

- 2 Bardirektører
- 20 Bartendere
- 2 parlamentariske revisorer
- 8 Medlemmer af Bodega-udvalget
- 5 Medlemmer af Intro-udvalget
- 3-5 Medlemmer af Ottos

Trivselsmæglere
- 1-2 Formænd for DISC
- 1-2 Formænd for Værkstedsklubbe

- 1-2 Formænd for
Træningskælderen

- 1-2 Formænd for Musikklubben
- 1-2 Formænd for Nonstars
- 1-2 Forkvinder for Ottos Piger
- 1 Formand for læsesalen
- 2 Formænd for brandudvalget
- Ekstra til Otto Festival????

Eventuelt.
Spørgsmål: Kan vi tilføje badmintonklub?
Svar:Vi skal nok tilføje den næste gang, den har bare været inaktiv og formanden er

stoppet. Den kommer med i næste rep-møde.
Spørgsmål: Vi har lagt mærke til, at der står mange cykler, hvornår er der næste
cykelrazzia?
Svar: Det er ikke pt, højeste prioritet. Vi er opmærksomme på problemet og skal nok

gå igennem med det.
Kommentar fra Intech: Der er bestilt ny printer, der kommer i denne eller næste uge.
Kommentar: Formandskabet holder stadig kontortid mellem 20:30 og 21:30. Hvor I

skal være velkomne til at komme med spørgsmål.

Resterende bevillinger 1/5 til 1/9

Bevillinger fra REP


